
 

 
 
 
 
Vragenkwartier Oordeelsvormende vergadering 
Aan de Commissie  ABZ/Ruimte/Samenleving 
Datum commissievergadering 18 april 2024 
Agendapunt: 4. Vragenkwartier 
Onderwerp: Overlast Westeind i.v.m. uitbreiding Fokker 
Bijlage(n): indien van toepassing nvt 
 
Toelichting en vraagstelling: 
Via e-mail ontvingen wij deze week van een gedupeerde omwonende aan het Westeind een 
beknopte update en wij begrijpen hieruit dat de gesprekken nog gaande zijn. De aandachtspunten 
die de omwonende opsomt zijn de volgende. 
 
→ In het memo van 19 maart 2024 wordt gesteld dat vanuit de omwonenden van Westeind 183 t/m 

205 de wens bestaat tot afwaardering naar een 30 km/u zone. Dit zou 'onwenselijk zijn of leiden 
tot juridische knelpunten'. In het memo wordt dat niet verder uitgelegd. Om daar een oordeel 
over te kunnen vormen is dat wel nodig. Dit is bovendien niet de enige wens/mogelijkheid die de 
omwonenden hebben uitgesproken. Een (deel)oplossing kan ook zijn de weg enkele meters naar 
het oosten te verleggen. De voorziene, enorme verkeersstroom op 1.05 meter van de gevel is niet 
acceptabel. Of dit wettelijk is toegestaan moet door u nog worden onderzocht. Weet ook dat ik 
beroep heb aangetekend tegen de vergunningverlening door de provincie. Ik voeg een kopie van 
het beroepschrift bij, daarin leest u over de overige bezwaren die ik heb tegen het enorm 
toegenomen verkeer en de maatregelen die getroffen kunnen worden om die bezwaren weg te 
nemen. Weet ten slotte ook dat Fokker binnenkort bij mij langs komt om de situatie te bespreken. 

 
Wij hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 
 

1. Hoe is de stand van zaken op het moment? 
2. Verloopt/verliep het gesprek met de omwonenden die op de bijeenkomst van 9 april zijn 

afgekomen naar tevredenheid? 
3. Waarom is afwaardering naar 30 km/u zone kennelijk niet haalbaar? 
4. Kunt u eventueel een toelichting verstrekken ten aanzien van het vervolgtraject? 
5. Op welke termijn hoopt u als College met een (definitieve) oplossing voor het vervoers-, 

parkeer- en overlastprobleem te kunnen komen? 
6. Is er nog iets dat de raadsleden kunnen doen? 

 
 
Alvast dank voor de te nemen moeite deze vragen te beantwooden. 
Fractie OP / Ruud Lammers. 
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